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Referat skolebestyrelsesmøde, Maribo Skole 

Dato: 15.09.2020 kl 17.00 – 19.30 

Sted: Maribo Skole, Borgerskoleafdelingen.  

Forplejning: Let anretning, frugt og vand 

Deltagere: Lena Faarbech, Peter Larsen, Jim Tach, Jeannie Nielsen og Dorthe Holm forældrerepræsentan-
ter, Charlotte Lindhardt, Pernille Norddahl og Anders Jakobsen suppleanter, Ole Ødegaard medarbejderrepræ-
sentanter, Vitus Refdahl elevrepr.  Louise Høj, Anne Bonde, Rikke Vestergaard og Henrik Andreasen skolele-
delse 

Fraværende:  Jeanette Refdahl, Nina Thye og Thomas Nielsen 

 

 

Mødet starter med en rundvisning – hvor bla. de nye faglokaler vises frem. 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  

Bestyrelsen godkender dagsorden 

Beslutning: 

godkendt 

2. Meddelelser 

Sagsfremstilling: 

Meddelelser fra formandskabet, herunder tilmelding til landsmøde i skole og Forældre. 
Meddelelser fra skolens ledelse. 

Beslutning: 

Formandskabet ønskede ny kontaktliste samt en opdatering på hjemmesiden. Ligeledes 
blev der gjort opmærksom på bladet Skole og Forældre som alle gerne skal modtage. 
Lena ønsker at deltage i landsmødet der er fortsat en ledig plads som der kan bydes ind 
på.                                                                                                                                 
Ledelsen – indskrivning til skoleåret 23/24 er begyndt der er bla. åbent hus for kom-
mende elever og forældre den 28. sept. Rikke og Louise besøger dagtilbud og fortæller 
som skole og SFO, der er ligeledes kontakt til de private dagtilbud. Blæsenborg har em-
neuge i kommende uge, en uge der ses frem til bla. uden coronarestriktioner. Der invite-
res til åbent hus/fremvisning torsdag den 22. sept., hvor der er mulighed for bestyrelsen 
kan have vagter i nogle af boderne og dermed mulighed for at tale med forældrene. Ud-
skolingen er nu kommet gennem hytteture/intro med 7. + 8. + 10. årg. samt lejrskoler 
på 9. årg. Lige i disse uger har vi eleverne ude til bla. atletikstævner hvor de klare sig 
meget flot. Der har ligeledes været teaterbesøg på skolen.                                                         
Vigtige datoer som kommer ud flere gange – 22. sept. emneuge åbent hus / 28. sept. 
åbent hus indskrivning / 4. okt. næste møde / 12. okt. Makerspace event / 13. okt. åbent 
hus på Borgerskoleafd. 
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3. Elevråd 

Sagsfremstilling: 

Meddelelser fra Elevråd. 

Beslutning: 

Elevrådsrepr. Fra Blæsenborg er med på mødet den 4. okt.                                                     
Vitus fortalte fra seneste møde på Borgerskoleafd. – ønske om landkort i klasserne, hvor 
Anne fortalte om at der meget bekosteligt at sætte op, ønske om volleynet + stander til 
boldburet. Elevrådet har drøftet bustider og mulighed for at slutte dagen tidligere – Hen-
rik fortalte at det er folkeskoleloven der forhindre dette, men at elevrådet inddrages når 
vi sidst på 2022 har busplaner til høring. Skolen ringetider kan ikke flyttes da de er koor-
dineret med Maribo Gymnasium i forhold til 10. klasse.  

 

 

 

4. Forretningsorden - bilag 

Sagsfremstilling: 

Med baggrund i drøftelser på skoleårets første bestyrelsesmøde fremlægges hermed op-
læg til forretningsorden.  

Beslutning: 

 Godkendt 

 

5. Skolebestyrelsens arbejde – fortsat fra første møde – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Hvad er skolebestyrelsen job - hvilke kompetencer ligger der. Punktet vil dels være ori-
entering og drøftelse af muligt arbejdsfelt. Oversigt over gældende principper samt op-
læg til årshjul. 

Beslutning: 

Opmærksomheder i forhold til det udleverede hæfte fra Skole- og forældre herunder ar-
bejdet med at udarbejde principper for skolen som er i tråd med værdigrundlaget. Præ-
sentation af årshjul og opgaver over året, formandskabet arbejder videre med dette. 

 

6. Test, evaluering og meddelelsesbog. 

Sagsfremstilling: 

Folketinget besluttet ret før sommer et nyt system for test, evaluering og meddelelses-
bog. Det vil bliver taget op på flere møder – så dette er en første orientering omk. de 
ændringer der træder i kraft fra indeværende år. 

Beslutning: 

Fra drøftelsen omk. årshjul præsenteres skoleudviklingssamtalen som skal erstatte kvali-
tetsrapporten. Børne og Skoleudvalget har på deres kommende møde en drøftelse af de 
politiske forventning, efter dette tages punktet på bestyrelsesmøde. Anne præsenterede 
de nye test og fortalte om overgangen frem til 2026/27 hvor nye test skal være klar. 
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Ligeledes erstattes elevplanen af en meddelelsesbog via Meebook – bestyrelsen bakker 
op om at det sker på en kendt platform. 

 

7. Budget 2023 i høring – bilag. 

Sagsfremstilling: 

Budgetoplæg for 2023 og tilhørende sparekatalog fremlægges og skolebestyrelsen udar-
bejder høringssvar.                                                                                                  
Bilagene er omfangsrige, at printe. De er torsdag den 8. sept. udsendt med tilhørende 
læsevejledning.  

Beslutning: 

Gennemgang af budgetmaterialet og betydning for Maribo Skole – der blev refereret til 
MED-udvalgets opmærksomheder. Bestyrelsen drøftede opmærksomheder og formand-
skabet udarbejder udkast som rundsendes i weekenden til kommentering. 

 

8. Kommende møde – den 4. okt. 

Sagsfremstilling: 

Punkter til kommende møde. 

Beslutning: 

Principper, forældreråd, hjemmeside 

 

9. Evt. 

Sagsfremstilling: 

Louise prøvede at afsætte flere vagter til åbent hus. 

 


